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Prezvdent Woclawka

W imieniu mieszkaric6w Zawiila, w trosce o bezpieczeirstwo pieszych (szczeg6lnie

dzieci), ponawiam pro3bg o budowg chodnika wzdluZ ulicy Cysterskiej. Dochodzi tam czgsto

do niebezpiecznych sytuacji z udzialem kierowc6w, co w przyszlorici moZe zakorlczyi sig

tragedi4.

Proponujg umiedcii ww. pozycjg w budZecie miasta na 2024 rok.

Z wyrazani szacunku


